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     04.2023מן המðיין   פרוטוקול ישיבת מליאה 
     12:00שעה:       01.04.2023מיום:   

  
  : משתתפים

 ראש המועצה  –מאמון שיח' אחמד   - 1
  סגן ממלא מקום ראש המועצה   –יוסף ג'רג'ורה   - 2
  חבר המועצה  – ðדאל אדריס  - 3
  סגן ראש  המועצה   –  זיאד מוחסן  - 4
 חבר  המועצה   – מחמוד מריסאת    - 5
 סגן ראש המועצה    –סוהיל קסום   - 6
 חבר המועצה    –ðאדר תיים  - 7
 חבר   –ראמי מארון   - 8
 חבר   – יוסף עותמאן  - 9

 חבר   –עבדאללה מואסי   -10
  

  :ðעדרים
    יוסף יעקב - 2 אליאס פרעוðי - 1

  
, אמיר חביב  עימאד גזאוי  עו"ד    –גזבר המועצה, מבקר פðים    - באסם עואד    :השתתפו  

  מðהל מחלקת חיðוך .   –מזכיר המועצה , ד"ר חאלד שיח אחמד  –
  

  .    12:05ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 
  

  ðושאים : 
 .  11.03.2023מיום    03.2023אישור פרוטוקול מליאה לא מן המðיין  - 1
ח'טיב - 2 גזבר המועצה החדש מר ח'טיב  ועדת    אישור מיðוי  להחלטת  בהתאם 

ואישור שכר הגזבר בהתאם משרה    100%בהיקף    29.03.2023הבחיðה מיום  
 משכר מðכ"ל .  85%בשיעור של  24.09.2017להðחיות הממוðה על השכר מיום  

 אישור מורשי החתימה של המועצה . - 3
  

  ראש המועצה:
  

בע  החלטה  קיבלðו  הקודמת  בישיבה   , המתאר  תוכðית  בעðיין  לעדכן  ðיין  ברצוðי 
מיום   המחוזית  הוועדה  וחלוקה    15.1.2023החלטת  איחוד  מתחם  בה   קבעו  אשר 

קשה   עבדðו  שלה  הצוותים  כל  עם  המועצה  הקודמת  ההחלטה  .מאז  הצפוðי  בחלק 
את   לשðות  ומאומצת  קשה  עבודה  אחרי  והצלחðו  ההחלטה  את  לשðות  במטרה 

חראים מביðיהם ,  ההחלטה . כאן אðו מודים לכל מי שסייע מהתושבים , חלקם , הא
הביðו משמעות הבעייתיות וסייעו והסירו את התðגדותם חלקם הסירו את ההתðגדות  
לשתף   הסכימו  לא   , מביðם  אחראים  הלא  וחלקם,  חלקית  הסירו  וחלקם  במלואה 
פעולה והשאירו את ההתðגדות שלהם , ותודה לאל בסופו של יום הוועדה לאחר שדðה  

ההתðגדויות   החלטתבכל  את  האיחוד  שיðתה  מתחם  של  הקביעה  את  וביטלה  ה 
  והחלוקה בחלק הצפוðי של היישוב . 
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בðוסף , ðשאר מתחם אחד בחלק הצפוðי שהוא כן ðשאר כמתחם איחוד וחלוקה , שטח  
בעלים רשומים בו לא היה מðוס אללא לאשר אותו כמתחם    43דוðם עם כ    15-20של כ  

לפ הודעה  מכתבי  שלחה  המועצה  והיום  וחלוקה  סעיף  איחוד  ובהתאם    106י  ב' 
  להחלטת הוועדה המחוזית לבעלי הקרקעות במתחם זה . 

להביא את התוכðית   ðצליח תוך חודש חודשיים  ומהר  ðכון  ðעבוד  אðי מאמין שאם 
  לפרסום סופי ואישור . 

  
  : מה עם תוכðית ההסדרה ?  יוסף גרגורה

אðי דיברתי  : גם תוכðית ההסדרה אושרה וðשאר ðספח אחד להשלים ,    ראש המועצה
  אישית עם היועצים אבו תאייה וגם מאמין עד סוף החודש ðסיים את שתי התוכðיות. 

  
גם בימים אלה המועצה וצוותי העבודה מכיðים את האומדðים    –בעðיין תוכðית תמ"ל  

  ðהיה מוכðים להתחיל .  5-6.2023ומאמין שעד חודש  
  

 .  11.03.2023מיום    03.2023אישור פרוטוקול מליאה לא מן המðיין  - 1
  

  החלטה : אושר פה אחד 
  
ועדת   - 2 להחלטת  מר ח'טיב ח'טיב בהתאם  גזבר המועצה החדש  אישור מיðוי 

ואישור שכר הגזבר בהתאם % משרה    100בהיקף    29.03.2023הבחיðה מיום  
 משכר מðכ"ל .  85%בשיעור של  24.09.2017להðחיות הממוðה על השכר מיום  

  
: תחילה ברצוðי להודות למר באסם עואד גזבר המועצה היוצא על   ראש המועצה

, אðי עבדתי איתו כ     13תקופה רבת השðים בה מילא את תפקיד גזבר המועצה 
שðים שבמהלכם הכרתי בן אדם ישר , הגון , מקצועי ודואג . עבדðו יחד בכף והיה  
הרבה  החדשה  בדרכו  הצלחה  לו  מאחל  הרשות  בהבראת  משמעותי  חלק    לו 

  בריאות ושמחה .  
  

בהזדמðות זו מברך את מר חטיב חטיב הגזבר הðכðס , ומאחל לו הצלחה בתפקיד  
, התפקיד לא קל ומצריך הרבה עבודה ואðי מאמין שמר חטיב יכול לבצעו על הצד  

שהתמודדו    29.3.2023הטוב ביותר . הבחירה שלו היתה פה אחד בפðי ועדה ביום  
ים מאוד ובסופו של דבר ההחלטה היתה לבחור  בה הרבה מועמדים וחלקם גם טוב 

  במר חטיב ח'טיב לתפקיד . 
בשל   וזאת  ברשות  בעבודה  להשתלב  הרצון  על  מצביע  וזה  מועמדים  הרבה  היו 

  השם הטוב שיש לרשות ולהתðהלות שלה .  
  

: בשמי ובשם עובדי המועצה , מודה למר באסם עואד על התקופה    אמיר חביב 
מש כגזבר המועצה , לא סוד שכל מי שהכיר ועבד עם  שישðה בה  40הארוכה מעל 

מר עואד הכיר אדם ישר , הגון , שוקד על עבודתו וðעים הליכות . העבודה בשרות  
  , , אבל המציאות היא מציאות קשה  , הרבה חושבים אחרת  הציבורי לא קלה 

שðה    40מורכבת ובעלת הרבה אחריות על הכתפיים ומר עואד עשה זאת מעל ל  
לך  בðאמðו לך מקרב  מודים  ועוד  זה  כל  על   , לערעור  ðיתðות  שלא  ובאחריות  ת 

  ומאחלים לך הצלחה בחיים האישיים ובתקופה הבאה . 
אם המועצה , אשר גם היא יצאה לגמלאות אחרי    –בðוסף , גב' סיהאם ח'ליפה  

עשרות שðים של עבודה במועצה במגוון תפקידים ולי אישית היתה תקופה ארוכה  
  של עבודה צמודה ברצוðי להודות לה על הכל ולאחל לה כל הטוב שבעולם .
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: גם אðי מברך את באסם עואד על התקופה בה כיהן כגזבר המועצה    סמעאן זהראן
שðים בהם הכרתי בן אדם אחראי וצðוע ותמיד מוכן לעזור    25בדðו יחד כ  , אðחðו ע

  , מאחל לו בריאות והצלחה בתקופת הגמלאות . 
  

: אðי גם לא יכול לא להביע את הערכתי למר עואד , אותו    ד"ר ח'אלד שיח אחמד
הכרתי רק במסגרת העבודה במועצה וכולם יודעים כמה יש לו מקום אצלי בלב ,  

 ðות  בן אדם צðוע וחכם ותמיד היתה לו אוזן קשבת , תמיד תמך והיה חלק בפתרו
, הולך להיות לי חסר בתקופה הבאה   לכל מיðי אתגרים וסוגיות שðתקלðו בהם 

  ומאחל לו הצלחה בהמשך .
  

: מצטרף גם לברכות לגב' סיהאם ח'ליפה , אם מוסטפה עבדðו יחד    ראש המועצה
ל  הרבה  וðתðה  זה  לצד  זה  ארוכה  בשקט  תקופה  זאת  ועשתה  המועצה  הצלחת 

  המאפיין אותה ומאחל לה הצלחה ובריאות בתקופה הבאה . 
  

  הצבעה : 
  

אושר פה   משרה  100%בהיקף  אישור מיðוי מר ח'טיב ח'טיב כגזבר המועצה
 אחד 

  אושר פה אחד משכר מðכ"ל   85%בחוזה בכירים לפי  שכר הגזבראישור 
  

 . החתימה של המועצה אישור מורשי - 3
  

מורשי החתימה של המועצה הם ראש המועצה מר מאמון שיח  ראש המועצה : 
  . 034819060וגזבר המועצה מר ח'טיב ח'טיב ת.ז.    056998396אחמד ת.ז.   

  
  אושר פה אחד 

  . 12:37ראש המועצה הכריז על ðעילת השיבה בשעה 
  
  

  רשם פרוטוקול :
 מזכיר המועצה   –אמיר חביב  

 

 

 


